
Bestyrelsesmøde 11. August 2015

Mødt: 
Lena Lumby, Flemming Borresen, Johnny Jensen, Bent Jensing, Flemming Lumby, Maria 
Bundtofte, Jeanette Bøger

Referent: Jeanette Bøger
Ordstyrer: Johnny Jensen 

Referat fra sidst: godkendt

Lena:
Bakketur 26. August 2015 de frivillige og Fatiha. Lena måske afbud grundet helbredet.
Jeanette deltager sammen med de frivillige.

Genbrugspladsen: Keld er stoppet grundet dårligt helbred.
Flemming Borresen mangler herefter en at dele vagten med. 
Genbrugsdrengene vil afholde et nyt møde hvor bl.a Maria og Bent vil deltage, gerne som afløsere. 
Måske man kan nøjes med at være 1 på vagt af gangen, specielt onsdage, hvor ejendomskontoret 
alligevel er åbent.

Ø 2, hvor der fredag faldt en ung mand ned i kælderskakten og døde.
Der kommer måske et problem hen af vejen beboer i hyblen på 2. Sal der fandt den døde. Han er 
ikke vendt tilbage til sin hybel, måske han har brug for ombytning til anden bolig. Lena tager snak 
med ham når hun møder ham. Indtil videre gør vi ikke mere i denne sag.  

Angående højt hegn i have: ø 16 st.tv., Flemming Lumby skriver til Domea, hvorpå sagen beror.

Johnny:
Helhedsplanen: skal vi være med i næste helhedsplan, syntes vi skal begynde at overveje om vi 
om vi skal være med eller ej, nyder er kun ca. 4 mdr., til vi skal træffe en afgørelse.

Eidfest: den 4. September 2015. Der er møde i glashuset onsdag den 19. August 2015 kl. 17.30 til 
18.10. Lena, Johnny og Jeanette deltager. Vi skyder kr. 5.000 i projektet. 

Lena:
Beboerhaver: i området 1 til 3, ønsker nogle af beboerne at lave en hyggelig have, som betyder at 
ændre på den nuværende beplantning på skråningerne og nogle nye blomsterkasser. 
Gårdmændene hjælper med skråningerne på begge sider så skråningerne bliver ens. Sally skal 
komme med et udkast til udgifter til beplantningerne. Arbejdet er frivilligt arbejde. Møbler og grill 
købes selv af beboerne.

Domea: Karin Thomsen stopper den 14.08.2015, hvor der vil være en reception. Vi køber et 
gavekort på 500 til Magasin som tak og en god flaske rødvin som velkommen  til Jens-Anker 
Gjelstrup som er den ny formand. Maria sørger for indkøb. Lena, Flemming og Maria deltager ved 
receptionen.

Besvarelse af indlæg til Sekskanten: Ramper/repo - ifølge loven er det ikke tilladt at lave 
forhindringer på disse områder. Men vi køber 10 skilte med leg og boldspil forbudt. Vi beder 
ejendomskontoret om at bestille disse. Indlæg er i øvrigt tilbagekaldt. 

Flemming Lumby:
Trappevask: vores trappevaskere stopper 1. September 2015, hvor vi ikke ønsker at genansætte 
dem. Vi har fået et nyt tilbud til fornuftig pris som vi prøve ansætter i 3 måneder.



Afdelingsmøde/regnskabsmøde den 23. September 2015 kl. 18.30, i Glashuset. 
Bestyrelsen mødes kl. 17.00 til forberedelse hertil.

Alex er stoppet i Glashuset.
Maria/Fatiha kontakter jobcenter i Vallensbæk, så vi forhåbentlig kan få en praktikant til Glashuset.

Flemming Borresen:
Ø. 14, Der parkeres stort set hver dag 1 stk. Knallert og 1 stk. Cykel, men det vides ikke hvem der 
er ejer af disse. Det er aftalt at Ejendomskontoret skal sende brev ud til alle beboere i opgang 14. 
angående dette problem.

Maria:
har sammen med småbørnene i området gået rundt med engangshandsker på og samlet skrald, 
det var meget givende og håber at dette måske hen ad vejen kunne få flere til dette lille projekt.

Bent: 
Kantstene og langs brønde på parkeringspladser skal sprøjtes for ukrudt i hele boligselskabet, det 
er særligt slemt ved Ø 9 til 19.

Næste møde: onsdag den 2. September 2015 kl. 18.00, Lena og Jeanette kommer først kl. 18.00, 
hvorfor mændene må møde ind før og dække borde og lave kaffe. 

Kommende møder:
14.08.15 -  reception Domea, Lena, Flemming, Maria
19.08.15 -  møde i glashuset angående Eidfest, Lena, Johnny, Jeanette
23.08.15 -  afdelingsmøde/regnskab, bestyrelsen møder ind 17.30, der er ikke mad.
26.08.15  - bakketur, diverse frivillige, Fatiha, Jeanette og måske Lena
04.09.15  - Eid-fest

Vagter:
12.08.15 - Bent 
19.08.15 - Maria 
26.08.15 - Borresen 
02.09.15 - Jeanette 

 


